



Réunions scientifiques de traumatologie Trauma Rounds

Cette activité est accréditée pour 1 crédit par le Centre de formation continue des professionnels de la santé (CFCPS)
This event is approved for 1 credit by the Centre for Continuing Health Professional Education (CCHPE)

Code Orange & Emergency Preparedness

Ilana Bank, MDCM, FRCPC, FAAP
Elene O. Khalil, MDCM, FRCPC, FAAP

25 novembre, 2013 / November 25, 2013
8h 00 – 9h 00

Amphithéâtre Forbes-Cushing / Forbes-Cushing Amphitheatre
D-182

Learning Objectives:

1. Identify the steps to develop a large in situ disaster simulation
2. Identify the benefits of interdisciplinary team interaction in the context of a disaster simulation
3. Understand the methods employed to study the various aspects of the disaster simulation



Réunions scientifiques de traumatologie Trauma Rounds

Cette activité est accréditée pour 8 crédits par le bureau de formation continue des professionnels de la santé (FCPS). Le bureau FCPS de la Faculté de médecine de l'Université McGill est autorisé par le Comité d'agrément pour l'éducation médicale continue (CAÉMC) afin d'accorder les crédits développement professionnel continu (DPC).

Ce programme est conforme aux normes d'accréditation du Collège des médecins de famille du Canada, pour des crédits MAINPRO-M1. Les membres de l'Académie américaine de médecins de famille sont admissibles à ce cours et peuvent en recevoir les crédits, grâce à l'entente réciproque avec le Collège des médecins de famille du Canada.

Cette activité est une activité de formation collective agréée, aux termes de la section 1 du programme de Maintien du certificat du Collège royal des médecins et chirurgiens du Canada.

Chaque médecin doit demander des crédits seulement pour le nombre d'heures où il/elle a participé à l'activité de formation.

This event is approved for up to 8 credits by the Office for Continuing Health Professional Education (CHPE). The Office for CHPE, Faculty of Medicine, McGill University is fully accredited by the Committee on Accreditation of Canadian Medical Education (CACME)

This program meets the accreditation criteria of the College of Family Physicians of Canada for MAINPRO-M1 credits. Members of the American Academy of Family Physicians are eligible to receive credit hours for attendance at this meeting due to a reciprocal agreement with the College of Family Physicians of Canada.

This event is an accredited group learning activity (Section 1) as defined by the Maintenance of Certification program of the Royal College of Physicians and Surgeons of Canada.

Each physician should claim only credit commensurate with the extent of their participation in the activity.